
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 12/2023

Aika: 4.4.2023 Paikka: Zoom
kello 16:00

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti Maiju Koponen
Sofia Ahola Miika Luhtamäki P(7.3.1)
Elias Pasanen Aino Ylänne S(7.1.)
Tommi Karvonen Elias Peltola (sihteeri)

Poissa: Ella Koivisto Aino Juvakka

S/P = Saapui/Poistui kohdassa

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 16:02.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Karvonen ilmoitti, että ulkona on hyvä sää.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Ei uusia jäseniä.
6.2. Raadin palaute

Raati on saanut palautetta siitä, että pöytäkirjat eivät ole olleet ajallaan
nettisivuilla. Peltola on huomioinut tämän ja lisännyt pöytäkirjat nettisivuille.
Huomioi myös asiaa tarkemmin tulevaisuudessa.
Raati oli saanut palautteen kautta kyselyä henkilöltä, joka keräilee yritysten
mainostavaroita. Selvityksen jälkeen selvisi, että kyseessä on nuori henkilö,
josta on myös tehty uutisjuttu harrastuksen pohjalta. Raati näki sopivaksi
tukea nuoren harrastusta ja samalla lähettää tervehdys ja mainos killasta
kyseiselle henkilölle. Sovittiin, että Karvonen ja Koponen lähettävät killan
tarran ja haalarimerkin kyseiselle henkilölle.

Pasanen sai palautetta häirintäyhdyshenkilön valinnasta, koska se oli tehty
pöytäkirjan “M.E.T.A” osiossa raadin kokouksessa 10/23. Raati on tutkinut
pöytäkirjan ja käsittelee asian virallisena päätöksena seuraavassa raadin
kokouksessa. Pöytäkirjan hyväksymiseen liittyvistä käytännöistä tuli myös
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palautetta. Raati hyväksyy edellisen kokouksen pöytäkirjan aina seuraavassa
kokouksessa.
Raati kiittää palautteesta.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Peltola: Hyvä fiilis ja ryhtyi tänään äpy-myyjäksi.
Ahola: Menee ihan hyvin ja vähän flunssaa. Toivottavasti ei ole tulossa
kunnolla kipeäksi.
Pasanen: Hyvää kuuluu ja oli paljon tekemistä viikonloppuna. Näihin mennyt
paljon paukkuja. Tekemistä riittää ja loma tulee hyvään paikkaan.
Koponen: Hiukan tulossa kipeeksi ja huomenna lähdössä reissuun niin
toivottavasti ei tulisi enemmän kipeäksi. Kouluhommat painavat vähän.
Kontio: Kuuluu oikein hyvää ja sää on erinomainen. Mökkiviikonloppu tulossa,
jota odottaa innolla.
Karvonen: Menee ihan kivasti ja oli mukava viikonloppu. Lähti äpy-myyjäksi ja
toivoo että ei tule kipeäksi.
Luhtamäki: Menee hyvin. Aurinko häikii ja äpydiili tehtynä. Stressi 3, koska ei
kerkeä tekemään koulutehtäviä.
Martti: Nyt kuuluu hyvää ja stressitasot ovat laskeneet ja nauttii auringosta.
Toivottavasti stressi 0 kun palaa takaisin maisemiin
Tornivaara: Todella kipeä ja katsellut elokuvia.
Ylänne: Stressaa, koska tänään on tietokannat kurssin palautus. Huomenna
ENG-sitsit, joka on kiva.

7.2. Menneet tapahtumat
7.2.1. FIM-jäynä

Tapahtuma meni raadin sekä muiden osallisten osalta mukavasti.
7.2.2. Teekkarispeksi-yhteislähtö

Peltola mainitsi, että yhteislähtö meni oikein hyvin ja speksi oli oikein
hyvä.

7.3. Edellisessä kokouksessa avoimeksi jääneet asiat
7.3.1. Wapun vastuut

Käytiin läpi wapun tapahtumat, jotka kilta järjestää. Tornivaara
mainitsi, että tulisi päättää henkilöt eri tehtäviin. Karvonen kysyi
bussista, ja onko se mahdollista järjestää ilman sponsorointia. Martti
selvittää asiaa, mutta vaikuttaa siltä että olisi mahdollista. Jaettiin
vastuut tapahtumien järjestämisestä raatilaisille. Martti mainitsi, että
taulukkoon tulee merkitä wappuaattona kun on paikan päällä ja
Ullanlinnanmäellä, kun on grillivastuussa.

7.3.2. IK merch (Telegram-keskustelu)
Tornivaara kertoi, että kylpytakkien tilausta selvitellään, tilauksia oli
liian vähän minimimäärän kasaan saamiseksi. Tornivaara mainitsi, että
släbäreitä tilataan minimimäärä 25 ja 6 tulee täten varastoon.
Päätös: Tilataan släbäreitä 25 kpl, joista 6 kpl myyntiin.

8. YHTEISET
8.1. Hopeisten ansiomerkkien saajat
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Raati on päättänyt hopeisten ansiomerkkien saajat, jotka julkaistaan killan
vuosijuhlilla 14.4.

9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
9.1. Ei esille tulleita asioita.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
10.1. WSP ja Destia

Karvonen laittanut viestiä ja selvitellyt sponsorointia tapahtumiin.
10.2. Welado ja kauramaidot

Karvonen laittanut viestiä Weladolle ja heidän edustajansa tuo kauramaitoa
kiltahuoneelle. Tietoa kauramaidon määrästä ei ollut.

11. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
11.1. Ei esille tulleita asioita.

12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. Yhteishaun uudistus

Ahola kertoi, että hakijapalveluiden henkilöt tulivat kertomaan yhteishaun
uudistuksesta. Tulevaisuudessa yhteishakuun tulee vaikuttamaan 5 ainetta 3
sijaan. Uudistuksen on tarkoitus tulla voimaan keväällä 2026.

12.2. Alumnisitsit Koneinsinöörikillan kanssa
Ahola kertoi alumnisitsien järjestämisestä syyskuussa. Kyseli myös
mahdollisesta työavusta Pasaselta ja Ylänteeltä. Vastasivat, että Fabu-IE olisi
mahdollisesti käytettävissä tapahtumaa varten.

13. IE-Perhe
13.1. IKxVK aamusitsit 22.4.

Ylänne kertoi, että tänään oli kokous sitseistä ja tapahtuman järjestely edistyy.
Pasanen kysyi, onko Koponen tietoinen KP:lla olleista ylimääräisistä
energiajuomista.

14. FUKSITOIMIKUNTA
14.1. Ei esille tulleita asioita.

15. MAISTERITOIMIKUNTA
15.1. Ei esille tulleita asioita.

16. RAHA-ASIAT
16.1. Kide.app

Kontio kertoi Kide.app koulutuksesta. Koulutuksessa selvisi hinta palvelulle,
joka olisi 2 % tuotteen hinnasta sekä 0,15 €. Lisäksi asiakas maksaa 0,5 €
ostoa kohden. Sovellus ja palvelu hyvä, mutta suhteellisen kallis. Sovittiin,
että tutustutaan vielä vaihtoehtoihin.

16.2. Laskut ja kulukorvaukset
Päätös: Hyväksytään pöytäkirjan liitteenä (Liite 1) olevat laskut ja
kulukorvaukset.
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17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. Ei esille tulleita asioita.

19. M.E.T.A.
19.1. Kevätpäiväntasauksen kulukorvaukset

Peltola ja Ahola hoitavat kulukorvaukset kevätpäiväntasauksesta. Jakavat
korvaukset sitten muille raatilaisille.

19.2. Talletus
Kontio ollut yhteydessä Nordeaan ja rahojen talletus killan tilille vaatisi
erillisen kortin, jolla tämä olisi mahdollista. Kortti maksaisi vuodessa 40€.
Sovittiin, että Kontio siirtää käteistalletukset oman tilin kautta killan tilille.

20. SEURAAVA KOKOUS
20.1. Seuraava kokous pidetään ensi viikon tiistaina vakiokokousaikaan klo 16:00.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
21.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 17:39.

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri



Rakennusinsinöörikilta IK Espoo 4.4.2023
Otakaari 4 LIITE 1
02150 Espoo

Laskut hyväksytty kokouksessa 4.4.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)

Elias Punkka Kondensaatio edustus 42.50

Miika Luhtamäki MK vujulahja 10.00

Ella Koivisto KY vujulahja 10.00

Ella Koivisto KP vessapaperi 4.99

Matias Talvioja Laskiaisriehan ajokki 193.66

Koneinsinöörikilta Kevään kv-tapahtumien kulujen tasaus 195.00

Sähköpostilla hyväksytyt laskut

Tosite Kenelle Selite Summa (€) Hyväksytty

__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


